


 

INTERNAL 

TERMS & CONDITIONS 
 
The Merchandise sold in the Estee Lauder (Hong Kong), The Company Store (hereafter called 
The Company Store) includes: 
雅詩蘭黛(香港)有限公司, The Company Store 以下稱為(The Company Store）的商品包括： 

manufacturers' overruns, seasonal items, retailers' overstocks, packaging changes, special sized 
products and discontinued items. 
製造商的剩餘商品、季節性商品、零售商的季節性剩餘商品、包裝更改、特殊容量的產品

和已停產的商品。 

 
1. All merchandises are sold on as “As Is” basis. 
    所有商品均按“原樣”銷售。 

 
2. Merchandise purchased in The Company Store is for your own personal use, or for gifts, and  
    may not be resold. 
    在 The Company Store 購買的商品，僅供閣下個人使用或用作送禮，不得轉售。 

 
3. We reserve the right to limit quantities on individual items and total amounts purchased. 
    我們保留限制購買個別商品和總購買量的權利。 

 
4. NO product(s) exchange and cash refund are allowed. For any disputes, The Company Store  
    receipt must be presented. 
    我們不允許產品交換或現金退款。對於任何爭議，必須出示公司商店收據，以便核實，   

    再作安排。 

 
5. The Company Store reserves the right to terminate and amend any privilege details and above  
     conditions without prior notice. In case of any disputes, we reserve the right of final decision. 
     公司商店保留權利, 終止和修改任何特權細節和條款，如有更改, 恕不另行通知。若有任 

     何爭議，我們將保留最終決定權。 

 
6. We must limit orders to 8 of any single item, with a maximum purchase of 14 items per week. 
    我們必須將訂單購買量, 限制在同類商品中的 8件，每星期最多可購買 14件商品。 

 
7. Purchase $500 or above will enjoy free delivery, if less then $500 can also pick up at our store 
    located in Tsim Sha Tsui office or will be charged $30 for the delivery.  
每張訂單滿港幣 500元（於折扣後)， 將免費送貨; 訂單低於港幣 500元（於折扣後)，

將收取港幣 30元的送貨費用，或於尖沙咀海港城 2座 31樓門店自取商品。 

    
 尖沙咀海港城 2座 31樓門店營業時間 

 Monday – Friday 11am – 7:30pm 
 星期一至五 上午十一時至下午七時三十分 

 Saturday 9am – 1:30pm 
 星期六 上午九時至下午一時三十分 

 Closed on Sunday/Public Holiday 
 星期日及公眾假期休息 

 
8. Visa, Mastercard, AMEX, CUP is accepted. 
    接受 Visa, Mastercard, AMEX, CUP 付款 




